



Privacy Policy

CFI Palestine Regulated by the
Palestine Capital Market Authority

This Privacy Policy (the "Policy") covers Credit Financial Invest for Financial Brokerage (CFI) ("CFI" or the "Company") and its Website: cfi.trade the "Site" or "Website") regarding types of information that CFI may collect from the Site and the treatment of this personal information. This Policy will also provide you with instructions on how to proceed if you do not wish to share personal information with CFI when visiting its Site. For purposes of this Privacy Policy, personal information is information about you that is personally identifiable including but not limited to: name, age, personal identification information, address, e-mail address or phone number.

If someone under the legal investing age provides the Company with personal information by obtaining access in violation to the Site access restrictions and its terms of use, CFI asks that his/her parent(s) or guardian(s) contact the Customer Service Department by e-mail, at: palestine@cfi.trade.

Upon receiving this request, CFI will promptly remove such information from the Company's records. This Policy only applies to the Site and people that CFI employs or manages regarding the administration of the said Site. The CFI Website is only intended for persons of legal trading age.

CFI's Website may contain links to external websites and through the existence of these publicly available links, the Company does not endorse or take any responsibility regarding its privacy practice or policies. This applies as well to any other information voluntarily provided by you.

1- INFORMATION, COLLECTION, AND USE

CFI does not collect personal information when visiting its Website or through its other online services unless this information is provided upon registration. However, CFI does collect aggregated information. Additionally, this information actively provided by individuals may be recorded by CFI when using the Company's registration form, such as:

- a) Browser used,
- b) Internet IP address,
- c) Tracking Cookies,
- d) Date, time, and duration of online activity.

The above information is collected for statistical purposes and used to help diagnose problems with the server. This information is not used in any manner for revealing personal information except as described before.

All personal information provided to CFI through the Site is purely voluntary in nature. If you do not want your information to be collected, please do not submit such information to the Site. If you have already submitted personal information to the Company and wish to have them removed from the records, please contact CFI as mentioned above.

When contacting us, we may ask you for information such as the name and the company's name (if applicable), company's/ home address, date of birth, telephone, business, and mobile numbers, as well as any other identifying information which may be required by CFI occasionally. Please note that upon contacting CFI, you are not considered by the Company anonymous anymore.

Information about your transactions with CFI is collected, including information about your use of the Company's Site, the dates and times you have accessed the Website, the version of the terms of use and Privacy Policy which you have accepted every time you log in and any other information freely provided, which CFI may choose to collect occasionally.

CFI may automatically receive and record information on its server logs from your browser, including your IP address, cookie information, and the page that has been requested.

CFI uses information for the following general purposes: to fulfill clients' requests, improve the Company's products or services, for contest registrations and sweepstakes, submission of publications and/or advertisements, and to provide information to third parties affiliated with CFI and contact the clients. We will not provide your

سياسة الخصوصية

شركة الاعتماد المالي الاستثماري للوساطة المالية - سي أف أي فلسطين مرخصة من قبل
هيئة سوق رأس المال الفلسطينية (فلسطين)

تغطي سياسة الخصوصية (السياسة) شركة Credit Financial Invest for Financial Brokerage (CFI) ("الشركة" وموقعها على الإنترنت: cfi.trade) أو "الموقع" أو "الموقع الإلكتروني" (بخصوص أنواع المعلومات التي قد تقوم CFI بجمعها من الموقع ومعالجة هذه المعلومات الشخصية. ستقدم لك هذه السياسة أيضًا تعليمات حول كيفية المتابعة في حال عدم رغبتك في مشاركة المعلومات الشخصية مع CFI أثناء زيارة موقعها. ولأغراض سياسة الخصوصية هذه، تعتبر المعلومات الشخصية معلومات عنك يمكن تحديدها شخصيًا، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: الاسم، والعمر، ومعلومات التعريف الشخصي، والعنوان، وعنوان البريد الإلكتروني، أو رقم الهاتف.

إذا قدم شخص قاصر ما دون السن القانوني المسموح به للاستثمار معلومات شخصية للشركة من خلال الوصول بطريقة تنتهك قيود الوصول إلى الموقع وشروط استخدامه، تطلب CFI من والديه أو ولي أمره (أولياء أمره) الاتصال بقسم خدمة المستثمرين عبر البريد الإلكتروني على palestine@cfi.trade

بمجرد استلام هذا الطلب، ستقوم CFI بإزالة هذه المعلومات بسرعة من سجلات الشركة. تنطبق هذه السياسة فقط على الموقع والأشخاص الذين توظفهم CFI أو تديرهم فيما يتعلق بإدارة الموقع المشار إليه. إن موقع CFI مخصص فقط للأشخاص الذين تتوافق أعمارهم مع السن القانوني للتداول.

قد يحتوي موقع CFI على روابط لمواقع خارجية، ومن خلال وجود هذه الروابط المتاحة للعامة، لا تُقدم الشركة أي تأكيد أو تحمل أي مسؤولية فيما يتعلق بممارسات الخصوصية أو سياسات الخصوصية الخاصة بها. وينطبق هذا أيضًا على أي معلومات تُقدم بشكل طوعي من قبلك.

1- المعلومات والجمع والاستخدام

لا تقوم CFI بجمع المعلومات الشخصية عند زيارة موقعها الإلكتروني أو من خلال خدماتها الأخرى عبر الإنترنت ما لم يتم تقديم هذه المعلومات عند التسجيل. ومع ذلك، تقوم CFI بجمع معلومات مجمعة. بالإضافة إلى ذلك، يمكن أن تُسجل CFI المعلومات التي يتم تقديمها بنشاط من قبل الأفراد عند استخدام نموذج تسجيل الشركة، مثل:

- أ) المتصفح المستخدم. ب) عنوان IP على الإنترنت.
- ج) تتبع ملفات تعريف الارتباط.
- د) تاريخ ووقت ومدة نشاطك عبر الإنترنت.

المعلومات أعلاه يتم جمعها لأغراض إحصائية وتستخدم للمساعدة في تشخيص مشاكل الخادم. لا يتم استخدام هذه المعلومات بأي شكل من الأشكال للكشف عن المعلومات الشخصية باستثناء ما هو موضح سابقًا.

جميع المعلومات الشخصية المقدمة إلى CFI من خلال الموقع هي طوعية بطبيعتها. إذا كنت لا ترغب في جمع معلوماتك، يرجى عدم تقديم مثل هذه المعلومات إلى الموقع. إذا قمت بالفعل بتقديم معلومات شخصية للشركة وترغب في إزالتها من السجلات، يرجى الاتصال بـ CFI كما هو مذكور أعلاه.

عند الاتصال بنا، قد نطلب منك معلومات مثل الاسم واسم الشركة (إن أمكن)، عنوان الشركة/المنازل، تاريخ الميلاد، أرقام الهواتف الثابتة والمحمولة، وكذلك أي معلومات أخرى تحددها CFI أحيانًا. يرجى ملاحظة أنه عند الاتصال بـ CFI، فإن الشركة لا تعتبر مجهول الهوية بعد الآن.

يتم جمع معلومات حول معاملاتك مع CFI، بما في ذلك معلومات حول استخدامك لموقع الشركة، وتواريخ وأوقات الوصول إلى الموقع، وإصدار شروط الاستخدام وسياسة الخصوصية التي قبلتها في كل مرة تقوم فيها بتسجيل الدخول، بالإضافة إلى أي معلومات أخرى يتم تقديمها بشكل طوعي، والتي قد تختار CFI جمعها من حين لآخر.

قد تتلقى CFI تلقائيًا معلومات وتسجلها في سجلات الخادم الخاصة بها من متصفحك، بما في ذلك عنوان ال IP الخاص بك، ومعلومات ملف تعريف الارتباط، والصفحة التي تم طلبها.

تستخدم CFI المعلومات للأغراض العامة التالية: لتلبية طلبات العملاء، وتحسين منتجات أو خدمات الشركة، وتسجيل المشاركة في المسابقات والجوائز، وتقديم النشرات و/أو الإعلانات، وتوفير المعلومات للأطراف الثالثة التابعة بشكل مباشر بـ CFI والتواصل مع المستثمرين. لن نقدم معلوماتك لأطراف ثالثة غير تابعة دون موافقتك المسبقة.



information to nonaffiliated third parties without your prior consent.

By entering personal information into the Site, you acknowledge that you are of legal investing age in the jurisdiction in which the access to the Site was made. This Privacy Policy was posted on the Website and is effective as of its posting. For any questions or comments regarding this Policy, please contact CFI by email, at: palestine@cfi.trade/help.ps@cfi.trade.

2- INFORMATION, SHARING, AND DISCLOSURE

CFI is securing and encrypting confidential information where appropriate. Information entered will not be used by the Company for any other purpose, unless the purpose is described on the Site in the Terms and Conditions.

CFI does not rent, sell, or share personal information about its clients with other people or organizations except as provided herein, or under the following circumstances: We respond to orders, court orders, legal processes, to establish or exercise the Company's legal rights or to defend against legal claims; We believe it is necessary to share information in order to investigate, prevent, or take action regarding illegal activities, suspected fraud, situations involving potential threats to the physical safety of any person, violations of CFI's terms of use, or as otherwise required by the law.

3- Cookies

CFI may use web beacons to access CFI cookies inside and outside the Company's network of websites and in connection with the Site's Services. The Company may set and access CFI cookies on your computer. Cookies are pieces of information that may track visitors' source, click source, search keywords, and many other information used to get to the Company's Website and user circulations to related web pages. Some web-based services require those cookies. Please note that we do not sell or distribute those confidential agreements to any other third party. Any information that the website may store in cookies, is used exclusively for internal purposes only.

4- CHANGES TO THIS PRIVACY POLICY

CFI may update this policy occasionally. The Company may provide its clients with notices, including those regarding changes to the agreement, by e-mail, regular mail, or postings on the Site.

5- MONITORING

CFI monitors only live information for the client if he/she is chatting with the Company using the live chatting system, which will detect if the client already exists within the CRM system.

6- SECURITY

Online and money transactions are not done on the Website, but they are done on the gateway for the third-party companies dealt with, for example:

a) Deposits are done through a gateway with payment companies using the Client's registered user name and password which he/she has created when opening the account.

b) Withdrawals are also following the same procedure as for the deposits with extra information provided by the client to meet the required and registered data with the Company's database, whereas the Client's deposit transactions, whether to his Card, bank transfer, Skrill, or any other e-payment method are done aside under third-party gateways and not on the website itself.

7- WHAT PERSONAL DATA DO WE REQUEST?

We request the following information from you;

a) Personal and financial information (This is requested from you during the online registration of a CFI Live Trading Account)

b) Proof of Identification/Residency (After you have completed the online KYC application form, we request documents that prove your

بمجرد إدخال معلوماتك الشخصية في الموقع، فإنك تقر بأنك في السن القانوني للاستثمار في الولاية القضائية التي تم فيها الوصول إلى الموقع. تم نشر سياسة الخصوصية هذه على الموقع الإلكتروني للشركة وتكون فعالة اعتباراً من تاريخ نشرها. إذا كانت لديك أية أسئلة أو تعليقات بخصوص هذه السياسة، يرجى التواصل مع CFI عبر البريد الإلكتروني على: help.ps@cfi.trade/palestine@cfi.trade.

2- المعلومات، المشاركة، والكشف

تقوم CFI بتأمين وتشفير المعلومات السرية حيثما يكون ذلك ضرورياً. لن يتم استخدام المعلومات المدخلة من قبل الشركة لأي غرض آخر، ما لم يتم توضيح الغرض على الموقع في الشروط والأحكام.

لا تقوم CFI بتأجير أو بيع أو مشاركة المعلومات الشخصية الخاصة بمستثمريها مع أشخاص أو مؤسسات أخرى إلا كما هو موضح هنا، أو في الحالات التالية: نستجيب للأوامر والقرارات القضائية والإجراءات القانونية، لتأسيس أو ممارسة الحقوق القانونية للشركة أو للدفاع ضد المطالبات القانونية؛ نعتقد أنه من الضروري مشاركة المعلومات للتحقيق في الأنشطة غير القانونية، والوقاية منها، أو اتخاذ إجراء بشأنها، بما في ذلك الاشتباه في الاحتيال، والحالات التي تشكل تهديداً محتملاً للسلامة الجسدية لأي شخص، وانتهاكات شروط الاستخدام الخاصة بـ CFI، أو كما يقتضيه القانون بطرق أخرى.

3- ملفات تعريف الارتباط (cookies)

قد تستخدم CFI علامات الويب للوصول إلى ملفات تعريف الارتباط الخاصة بـ CFI داخل وخارج شبكة مواقع الويب الخاصة بالشركة وفيما يتعلق بخدمات الموقع. قد تقوم الشركة بتعيين والوصول إلى ملفات تعريف الارتباط الخاصة بـ CFI على جهاز الكمبيوتر الخاص بك. ملفات تعريف الارتباط هي أجزاء من المعلومات التي قد تنتج مصدر الزوار، ومصدر النقر، وكلمات البحث، والعديد من المعلومات الأخرى المستخدمة للوصول إلى موقع الشركة وتداول المستخدمين عبر صفحات الويب ذات الصلة. بعض الخدمات عبر الويب تتطلب معلومات ملف تعريف الارتباط هذه. يرجى ملاحظة أننا لا نبيع أو نوزع هذه الاتفاقيات السرية إلى أي طرف ثالث آخر. أي معلومات قد يقوم الموقع بتخزينها في ملفات تعريف الارتباط (cookies) تستخدم حصراً لأغراض داخلية فقط.

4- التغييرات في سياسة الخصوصية

قد تقوم CFI بتحديث هذه السياسة من حين لآخر. قد تقدم الشركة لمستثمريها إشعارات، بما في ذلك تلك المتعلقة بالتغييرات في الاتفاقية، عبر البريد الإلكتروني، البريد العادي، أو نشرها على الموقع.

5- المراقبة

تقوم CFI بمراقبة المعلومات الفورية فقط للمستثمر إذا كان يتحدث مع الشركة باستخدام نظام المحادثة الفورية، الذي سيكشف ما إذا كان المستثمر موجوداً بالفعل في نظام إدارة علاقات المستثمرين (CRM).

6- الأمان

لا يتم إجراء المعاملات عبر الإنترنت والمعاملات المالية على الموقع الإلكتروني، بل يتم ذلك عبر البوابة الخاصة بشركات الطرف الثالث التي يتعامل معها، على سبيل المثال:

أ) يتم إيداع الأموال من خلال بوابة مع شركات الدفع باستخدام اسم المستخدم المسجل وكلمة المرور التي قام المستثمر بإنشائها عند فتح الحساب

ب) تتبع عمليات السحب أيضاً بنفس الإجراء كما في حالة الإيداع، مع توفير معلومات إضافية من قبل المستثمر لتلبية البيانات المطلوبة والمسجلة في قاعدة بيانات الشركة. حيث يتم إجراء معاملات الإيداع للمستثمر، سواء كانت على بطاقته، أو التحويل البنكي، أو Skrill، أو أي طريقة دفع إلكترونية أخرى، عبر بوابات خارجية منفصلة وليس على الموقع نفسه.

7- ما هي البيانات الشخصية التي نطلبها؟

نطلب منكم المعلومات التالية؛

أ) المعلومات الشخصية والمالية (يُطلب منكم ذلك خلال التسجيل عبر الإنترنت لحساب التداول المباشر لشركة CFI

ب) إثبات الهوية / الإقامة (بعد إكمال نموذج طلب التحقق من الهوية عبر الإنترنت،



identity as well as your residency. These documents include:

1. Internationally recognized passport
2. National identity card
3. Utility bills such as electricity, gas, or phone bill (not mobile phone bill), valid for less than 3 months
4. Bank statements, valid for less than 3 months

8- WHAT HAPPENS IF I CHOOSE TO NOT BE A CLIENT OF CFI?

If you do choose to end your working relationship with us, we are required to keep your personal Data on our records for fifteen (15) years, starting at the point where you explain in writing that you no longer want to be a client of CFI.

9- OUR COMMITMENT TO YOU

Your privacy is paramount to us, as is the privacy of every other visitor and client (both existing and former). The entire team here at CFI is fully committed to safeguarding any information we collect, use and hold about you.

We shall remind you that in case you are not in agreement with sharing your data, you have the right to terminate your collaboration with CFI at any time. We shall remind you that by signing the Explicit approval letter and acknowledging the terms and conditions you;

a) Agree that all personal information filled on the real account steps is deemed to be accurate, real, and legal.

b) Agree that your personal contact details, including name and other personal information required for account opening, account information and data entries, trade confirmations, accounting enquires, statement of account, and other records may be disclosed to third parties associated with CFI. In that respect, CFI might disclose the client's details to the execution venue in case of disputes related to trading issues.

c) Acknowledge that such third-party entities may be located in countries where data protection Laws may not provide an equivalent level of protection to the Laws of Palestine

d) Agree that your personal information may be disclosed to third parties for marketing purposes for Use in marketing campaigns on behalf of CFI company and in order to best administer your client's relationship with CFI.

e) Acknowledge and agree that such third parties may provide you with marketing material regarding investments and related services, including new products and services offered by them and newsletters, market updates, and investment opportunities by email, SMS, regular mail, fax or telephone.

f) Acknowledge that any agreement between the two parties shall be governed by and construed with the Laws of Palestine will have the jurisdiction of Palestinian courts.

10- GOVERNING LAW

Any use of our website will be governed by the Laws of Palestine, and by accessing www.cfi.ps you agree to be bound by all the terms and conditions that are published in our Site.

11- Limitation of liability

We do not provide any warranty as to the accuracy, adequacy, or completeness of the information and materials contained on our website. We also expressly reject any liability for any errors or omissions regarding in this regard.

CFI doesn't provide any warranty of any kind, implied or expressed, including but not limited to the warranties of non-infringement of third-party rights, title merchantability, fitness for a particular purpose, and freedom or computer use, in conjunction with the information and materials that appear on our website.

نطلب منكم مستندات تثبت هويتكم وإقامتكم. تشمل هذه المستندات: 1. جواز سفر معترف به

دولياً

2. بطاقة هوية وطنية

3. فواتير الخدمات مثل فاتورة الكهرباء أو الغاز أو الهاتف (ليست فاتورة الهاتف المحمول)، صالحة لمدة أقل من 3 أشهر

4. كشوفات الحسابات البنكية، صالحة لمدة أقل من 3 أشهر

8- ماذا يحدث إذا اخترت ألا أكون مستثمراً لدى CFI؟

إذا قررت إنهاء علاقة العمل معنا، يتوجب علينا الاحتفاظ ببياناتك الشخصية في سجلاتنا لمدة خمسة عشر (15) سنة، بدءاً من اللحظة التي توضح فيها كتابياً أنك لا ترغب في أن تكون مستثمراً لدى CFI.

9- التزامنا تجاهك

خصوصيتك تعتبر أمراً أساسياً بالنسبة لنا، تماماً كما هو الحال بالنسبة لخصوصية كل زائر ومستثمر (سواء كانوا حالياً أم سابقين). يلتزم الفريق بأكمله هنا في CFI بحماية أي معلومات نقوم بجمعها عنك، واستخدامها، والاحتفاظ بها من أجلك.

نذكرك بأنه في حال عدم موافقتك على مشاركة بياناتك، لديك الحق في إنهاء تعاونكم مع CFI في أي وقت. نذكرك بأنه من خلال التوقيع على خطاب الموافقة الصريحة والقرار بالشروط والأحكام، تقررون بأنكم:

أ) الموافقة على أن جميع المعلومات الشخصية المقدمة في خطوات فتح الحساب الحقيقي تعتبر دقيقة وحقيقية وقانونية.

ب) الموافقة على أن تفاصيل الاتصال الشخصية الخاصة بك، بما في ذلك الاسم وغيره من المعلومات الشخصية المطلوبة لفتح الحساب، ومعلومات الحساب وإدخال البيانات، وتأكيدات التداول، واستفسارات المحاسبة، وكشوف الحساب، وسجلات أخرى، قد يتم الكشف عنها لأطراف ثالثة مرتبطة بـ CFI. وفي هذا الصدد، قد تكشف CFI تفاصيل المستثمر إلى مكان التنفيذ في حالة النزاعات المتعلقة بقضايا التداول.

ج) الإقرار بأن مثل هذه البيانات من الأطراف الثالثة قد تكون موجودة في بلدان قد لا توفر قوانين حماية البيانات مستوى مكافئاً من الحماية لقوانين فلسطين.

د) الموافقة على أن يتم الكشف عن معلوماتك الشخصية لأطراف ثالثة لأغراض التسويق لصالح حملات التسويق الخاصة بشركة سي اف أي ولضمان إدارة أفضل لعلاقتك كمستثمر مع CFI.

هـ) الاعتراف والموافقة على أن مثل هذه الأطراف الثالثة قد تقدم لك مواد تسويقية بشأن الاستثمارات والخدمات ذات الصلة، بما في ذلك المنتجات والخدمات الجديدة التي تقدمها والنشرات الإخبارية وتحديثات السوق وفرض الاستثمار عبر البريد الإلكتروني، الرسائل القصيرة، البريد العادي، الفاكس، أو الهاتف.

و) الاعتراف بأن أي اتفاق بين الطرفين يجب أن يخضع لقوانين فلسطين وسيتم تفسيره بموجبها، وفي حالة حدوث نزاع، ستكون المحاكم الفلسطينية هي السلطة القضائية الحصرية.

10- القانون الحاكم

سيخضع أي استخدام لموقعنا الإلكتروني لقوانين فلسطين ومن خلال الوصول إلى www.cfi.ps فإنك توافق على الالتزام بجميع الشروط والأحكام المنشورة في موقعنا.

11- حدود المسؤولية

نحن لا نقدم أي ضمان بشأن دقة أو كفاية أو اكتمال المعلومات والمواد الموجودة على موقعنا. كما نرفض بشكل صريح أي مسؤولية تجاه أي أخطاء أو سهو فيما يتعلق بهذا الصدد.

لا تقدم CFI أي ضمان من أي نوع، سواء كان ذلك ضماناً صريحاً أو ضمنياً أو وفقاً للقوانين، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر ضمانات عدم انتهاك حقوق الطرف الثالث، وقابلية التسويق للملكية، والملائمة لغرض معين، وحرية استخدام الحاسوب، بالتزامن مع المعلومات والمواد التي تظهر على موقعنا.



Hyperlinks to other websites are followed at your risk and we cannot vouch for the content, accuracy, and opinions expressed by third-party websites. The website links that appear on third-party websites are not controlled, investigated, verified, monitored, and/or endorsed by us, so please navigate carefully when on third-party websites.

Any damages, losses, or expenses which arise in connection to our website or its use or inability to use by any person or in connection to the inability to execute an order, error, omission, interruption, fault, delay in operation or transmission, computer viruses, communication failure or line or system failure, even if CFI or its representatives have been informed about the possibility of such damages, losses or costs; and for errors or inaccuracies in the transmission process of data and/or orders in trading Forex and/ or CFDs, or any instructions from the client/ visitor of our site, interference, fraudulent impersonation, breaking of secret access codes, erroneous recording or transmission of message or system failure due to force majeure or for whatever other reason which is not due to breach of the above either by CFI.

We shall not be held liable for any damage that may occur to the hardware or software of any visitor that may arise as a result of the use of our website and/ or land or in connection of our website with other websites/ hyperlinks or internet resources.

12- DISCLOSURE OF INFORMATION

By accepting this Privacy Policy and using the services of the Company, the Client acknowledges and agrees that the Company may disclose personal data and confidential information, including but not limited to identification documents, recordings, communications, and account details, in the following circumstances:

Where such disclosure is required by applicable law, regulation, legal process, or by order of a competent court or authority.

Where requested by any regulatory, supervisory, tax, governmental, or other authority having control or jurisdiction over the Company or the Client, or in any jurisdiction in which the Company operates.

To professional advisors of the Company, including legal, tax, or audit service providers, who are bound by strict confidentiality obligations.

To third-party service providers engaged by the Company in relation to the provision of its services, including but not limited to IT support, hosting, data storage and backup, record keeping, payment processing, customer communication, and similar operational services, provided that such third parties are contractually bound by confidentiality and data protection obligations.

To any person or entity to whom the Company is permitted or required to make such disclosure under applicable laws and regulations.

The Client understands and accepts that such disclosures are necessary for the proper functioning of the business relationship with the Company and for compliance with legal, regulatory, and operational obligations. The Company shall take all reasonable steps to ensure that any third-party recipients of Client data maintain adequate levels of data protection.

The Company shall not be held liable for any loss or damage arising as a result of lawful disclosures carried out in accordance with this Privacy Policy.

Such disclosure of confidential information shall be limited to the purposes described above and shall remain valid for a period of ten (10) years, subject to automatic renewal unless otherwise agreed or required by applicable law.

You have the right to withdraw your consent to the processing of your personal data and to request its erasure at any time by contacting us at support.ps@cfi.trade , help.ps@cfi.trade. However, please note that we may be required to retain certain personal data for a specified period in accordance with legal and regulatory obligations, including for the purposes of anti-money laundering and counter-terrorism financing compliance.

الروابط الفعالة لمواقع الويب الأخرى تتم على مسؤوليتك، ولا يمكننا ضمان محتوى تلك المواقع أو دقتها أو الآراء المعبر عنها فيها. الروابط التي تظهر على مواقع ويب أطراف ثالثة ليست تحت السيطرة، أو التحقيق، أو التحقق، أو المراقبة، أو التأييد من قبلنا، لذا يرجى التنقل بحذر عند زيارة مواقع الويب لأطراف ثالثة.

أي أضرار أو خسائر أو نفقات تنشأ فيما يتعلق بموقعنا الإلكتروني أو استخدامه أو عدم القدرة على استخدامه من قبل أي شخص أو فيما يتعلق بعدم القدرة على تنفيذ أمر، أو خطأ، أو إغفال، أو انقطاع، أو خلل، أو تأخير في التشغيل أو النقل، أو فيروسات الكمبيوتر، أو فشل الاتصال أو فشل الخط أو النظام، حتى إذا تم إعلام CFI أو ممثلها عن إمكانية حدوث مثل هذه الأضرار أو الخسائر أو التكاليف. وبالنسبة للأخطاء أو عدم الدقة في عملية نقل البيانات و/أو الأوامر في تداول الفوركس و/أو العقود مقابل الفروقات، أو أي تعليمات من المستثمر/زائر موقعنا، والتدخل، والتمثيل الاحتياطي، وكسر رموز الوصول السرية، والتسجيل أو الإرسال الخاطئ للرسائل أو فشل النظام بسبب القوة القاهرة أو لأي سبب آخر لا يعود إلى انتهاك ما ورد أعلاه من قبل CFI.

لن نكون مسؤولين عن أي ضرر قد يحدث للأجهزة أو البرامج الخاصة بأي زائر تنشأ نتيجة استخدام موقعنا على الويب و/أو المواقع أو فيما يتعلق بموقعنا على الويب مع مواقع الويب/روابط هايبرنت أو مصادر الإنترنت الأخرى.

12- إفصاح المعلومات

من خلال قبول سياسة الخصوصية هذه واستخدام خدمات الشركة، يقر العميل ووافق على أن الشركة قد تفصح عن البيانات الشخصية والمعلومات السرية، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، وثائق التعريف، والتسجيلات، والمراسلات، وتفاصيل الحساب، في الحالات التالية:

عندما يُطلب هذا الإفصاح بموجب القوانين أو اللوائح أو الإجراءات القانونية المعمول بها، أو بأمر من محكمة أو سلطة مختصة؛

عندما تطلب ذلك أي جهة تنظيمية أو إشرافية أو ضريبية أو حكومية أو أي سلطة أخرى لها صلاحية أو ولاية قضائية على الشركة أو العميل، أو في أي ولاية قضائية تعمل فيها الشركة؛

للمستشارين المهنيين التابعين للشركة، بمن فيهم مقدمو الخدمات القانونية أو الضريبية أو خدمات التدقيق، والذين يخضعون لالتزامات صارمة بالحفاظ على السرية؛

لمقدمي الخدمات من الأطراف الثالثة المتعاقدين مع الشركة فيما يتعلق بتقديم خدماتها، بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، دعم تقنية المعلومات، الاستضافة، تخزين البيانات والنسخ الاحتياطي، حفظ السجلات، معالجة المدفوعات، التواصل مع العملاء، والخدمات التشغيلية المماثلة، شريطة أن يكون هؤلاء الأطراف ملتزمين بتعاقدات بواجبات السرية وحماية البيانات؛

لأي شخص أو جهة يُسمح أو يُطلب من الشركة الإفصاح لهم بموجب القوانين واللوائح المعمول بها.

يفهم العميل ويقبل أن هذه الإفصاحات ضرورية لسير العلاقة التجارية مع الشركة بشكل صحيح، وللالتزام بالالتزامات القانونية والتنظيمية والتشغيلية. وستتخذ الشركة جميع الخطوات المعقولة لضمان أن الجهات الخارجية المتلقية لبيانات العميل تحافظ على مستويات كافية من حماية البيانات.

ولا تتحمل الشركة أي مسؤولية عن أي خسارة أو ضرر ينشأ نتيجة للإفصاحات القانونية التي تتم وفقاً لسياسة الخصوصية هذه.

يجب أن يقتصر الكشف عن المعلومات السرية على الأغراض الموضحة أعلاه، وسيظل ساري المفعول لمدة عشر 10 سنوات، ويجدد تلقائياً ما لم يتم الاتفاق على خلاف ذلك أو كان مطلوباً بخلاف ذلك بموجب القانون المعمول به.

لديك الحق في سحب موافقتك على معالجة بياناتك الشخصية وطلب حذفها في أي وقت عن طريق التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني: help.ps@cfi.trade / support.ps@cfi.trade. ومع ذلك، يرجى ملاحظة أنه قد يُطلب منا الاحتفاظ ببعض البيانات الشخصية لفترة محددة وفقاً للالتزامات القانونية والتنظيمية، بما في ذلك الأغراض المتعلقة بالامتثال لقوانين مكافحة غسل الأموال وتمويل الإرهاب.



13- DO YOU HAVE ANY QUESTIONS?

If you've got any questions or concerns that haven't been covered in this Privacy Policy, feel free to contact us

The CFI Website is secured from several other injections, spams, and many other illegal "Trojans" viruses that may result in any failures by using special encryption and special captcha prevention.

14- Data Subject Rights

The CFI recognizes and respects the rights of individuals in relation to their personal data. Where applicable, and in line with internationally recognized data protection standards, individuals may exercise the following rights:

- Right to be Informed about the collection and processing of their personal data.
- Right of Access to their personal data held or processed by the CFI.
- Right to Rectification of inaccurate, incomplete, or outdated personal data.
- Right to Restrict Processing of their personal data in applicable circumstances.
- Right to Object to certain processing activities, including direct marketing.
- Right to Withdraw Consent at any time where processing is based on consent.

The CFI shall establish appropriate processes to receive and respond to such requests, subject to applicable legal, regulatory, and contractual requirements.

15- Data Breach Notification

The CFI shall maintain procedures to identify, assess, contain, investigate, and respond to personal data breaches. Any suspected or confirmed breach involving personal data shall be reported promptly to the designated responsible personnel for assessment and appropriate action.

Where notification is required under applicable law or regulation, the CFI shall notify the relevant authority and, where applicable, affected individuals within the timeframe prescribed by applicable law or regulation. All breaches shall be appropriately documented, including the nature of the breach, actions taken, and measures implemented to prevent recurrence.

13- هل لديك أي أسئلة؟

إذا كانت لديك أي أسئلة أو مخاوف لم يتم تناولها في سياسة الخصوصية هذه، فلا تتردد في الاتصال بنا

موقع الويب التابع لشركة CFI محمي من عمليات الحقن الأخرى والرسائل غير المرغوب فيها والعديد من الفيروسات الضارة "تروجان" الغير قانونية التي قد تؤدي إلى حدوث أي فشل باستخدام تشفير خاص ووقاية خاصة بشيفرة التحقق (captcha).

14- حقوق أصحاب البيانات

تُقر شركة CFI بحقوق الأفراد فيما يتعلق ببياناتهم الشخصية وتحترمها. وحيثما كان ذلك منطبقاً، وبما يتوافق مع معايير حماية البيانات المعترف بها دولياً، يجوز للأفراد ممارسة الحقوق التالية:

- الحق في الإبلاغ عن جمع بياناتهم الشخصية ومعالجتها.
- حق الوصول إلى بياناتهم الشخصية التي تحتفظ بها أو تعالجها شركة CFI.
- الحق في التصحيح للبيانات الشخصية غير الدقيقة أو غير المكتملة أو القديمة.
- الحق في تقييد المعالجة لبياناتهم الشخصية في الحالات التي ينطبق عليها ذلك.
- الحق في الاعتراض على بعض أنشطة المعالجة، بما في ذلك التسويق المباشر.
- الحق في سحب الموافقة في أي وقت إذا كانت المعالجة تستند إلى الموافقة.

وتلتزم شركة CFI بوضع الإجراءات المناسبة لاستقبال هذه الطلبات والاستجابة لها، وذلك مع مراعاة المتطلبات القانونية والتنظيمية والتعاقدية المعمول بها.

15- إدارة خروقات البيانات الشخصية

تلتزم شركة CFI بالاحتفاظ بإجراءات تمكنها من تحديد وتقييم واحتواء والتحقيق والاستجابة لخروقات البيانات الشخصية. ويجب الإبلاغ فوراً عن أي خرق مُشتبه به أو مؤكد يتعلق بالبيانات الشخصية إلى الجهة أو الشخص المسؤول المعين لتقييم الحادث واتخاذ الإجراءات المناسبة.

وعندما يكون الإخطار مطلوباً بموجب القوانين أو اللوائح المعمول بها، تلتزم شركة CFI بإبلاغ الجهة الرقابية المختصة، وكذلك الأفراد المتأثرين عند الاقتضاء، خلال المدة الزمنية المحددة بموجب القوانين أو اللوائح المعمول بها.

كما يجب توثيق جميع خروقات البيانات بشكل مناسب، بما في ذلك طبيعة الخرق، والإجراءات المتخذة للاستجابة له، والتدابير المطبقة لمنع تكراره في المستقبل.

August 2026

أغسطس 2026